



HBS 'De Lauwerkrans' ELL

Clublokaal:

De Bachelorclub
Sebastiaanstraat 7
6011 RD, ELL

Secretariaat:

Gert-Jan Heijkers
Antonissstraat 38
6011SE, ELL

secretariaat@delauwerkrans.nl

Notulen jaarvergadering '24

AGENDA:**1. Opening door de voorzitter**

Emiel opent de vergadering om 20:29 uur en heet iedereen van harte welkom

Afmelding zonder kennisgeving: Robert

- *Mooi om te zien dat er zo veel aanwezig zijn (20 leden, incl. bestuur)*

2. Het ledenbestand per 1 Januari 2024

Gert-Jan: 22 NHB-leden (9 senioren, 10 masters, 1 jeugdlid en 2 aspirant).*

6 steunende leden.

**Dit is een mooie stijging t.o.v. vorig jaar. Aan- en afmeldingen na 1-jan 2024 zijn hierin nog meegeteld. Ten tijde van de vergadering waren dit 4 aanmeldingen en 1 afmelding.*

3. Notulen jaarvergadering 2023

Emiel vraagt of er opmerkingen zijn over de notulen van het jaar 2023.

- *Ruud Greijmans heeft een vraag over de vertrouwenscontactpersoon of hier al iets over bekend is.*
 - o *Emiel geeft aan dat wij als vereniging gekozen hebben voor het vaste aanspreekpunt (vertrouwenspersoon/Marina van Zon) binnen de Nederlandse handboogbond. Deze gegevens zijn tevens ook toegevoegd op onze website onder het kopje Bestuur en Organisatie.*
 - o

4. Jaarverslag 2023

Gert-Jan leest het door hem en Emiel opgestelde jaarverslag voor. Welke enkele pagina's lang betreft. De reactie vanuit de leden is een mooi verslag, erg volledig. Angela heeft na het voordragen een vraag wie Team 1 en Team 2 zijn en hoe deze worden ingedeeld. Emiel geeft toelichting op deze vraag hoe de betreffende teams worden samengesteld.

5. Financieel verslag 2023

Pieter presenteert zijn eerste financiële jaarverslag.

Enkele opmerking uit dit financieel jaarverslag zijn

- *Opbrengsten papier loopt terug*
- *Kosten gemaakt i.v.m. wijzigen van de statuten*
- *Website verhuisd*

- Eenmalig investering aanschaf/plaatsen van ketel
- Verenigingsuitje duurder dan begroot
- Rente is weer aan het toenemen
- Voor 2024 wordt er een kostenpost onderhoud baan + energiekosten begroot

Conclusie blijft dat we nog steeds een financieel gezonde vereniging zijn.

6. Verslag kascommissie

Ruud en Harrie hebben de controle uitgevoerd en hebben hierin geen onzorgvuldigheden geconstateerd. Zag er keurig verzorgd uit. Een nette overzichtelijke boekhouding.

7. Benoeming Kascommissie 2023

Ruud Heijkers en Joeri Jansen worden benoemd als nieuwe kascommissie.

8. Mededelingen

I. Jubilarissen

- i. *Pieter Custers (40 jaar lid). Hier wordt op het koningschieten de nodige aandacht aan besteed.*

II. Onderhoud baan

- i. *Onze baan verkeert in 'slechte staat'. Zeker de fundering moet nodig aangepakt worden (dateert van 1968/1969). Ook de bekabeling heeft hierbij onze aandacht. Hiervoor wordt een plan uitgewerkt. Martien en Emiel nemen hierin het voortouw met een meekijkend oog van Henk. Er wordt reeds geopperd dat we dit tegen de zomer willen gaan aanpakken. Vele handen maken licht werk. Laten we er samen de schouders onder zetten, zo hebben we er met z'n allen ook nog volop schietplezier van.*

III. Financieel beleid

i. Contributie

- I. *Emiel geeft aan dat de contributie wat zal gaan stijgen de aankomende jaren. In de corona-tijd heeft de handboogbond de contributiegelden bevroren, de komende jaren wordt dit echter geïndexeerd. Omdat onze verenigingscontributie verbonden is aan de bondscontributie, zal dit (met één jaar vertraging) ook terug te zien zijn in de verenigingscontributie.*

ii. Papier opbrengsten

- I. *Papier opbrengsten blijven terug lopen, ofwel minder inkomsten*

iii. Gestegen kosten (gas, drank)

- I. *De nieuwe verwarmingsketel is in eigen beheer door de vereniging geplaatst. De afspraak met Joeri is om het gasverbruik te monitoren en aan hem te vergoeden. Dit is dus een aanvullende kostenpost die we niet eerder hebben gehad.*
- II. *Voorheen werden er bij diverse verschielingen de gehele drank op naam van de vereniging afgerekend. Omdat ons ledenaantal groeit én omdat de prijzen in de horeca blijven stijgen, wordt dit een steeds grotere kostenpost. Om de uitgaven beheersbaar te houden zullen we in de toekomst enkele consumpties per lid uitgeven vanuit de*

verenigingskas en is de rest voor eigen rekening. Hier wordt begripvol op gereageerd.

Enkele meedenkende opmerkingen vanuit de Leden zijn;

Ruud Greijmans; Als er mensen komen schieten (groepje vrienden, buurtvereniging e.d.) om hier meer kosten bij in rekening te brengen. Of om de kosten van de beginnerscursus duurder te maken.

Emiel reageert hierop dat hij dit initiatief laagdrempelig wil houden m.b.t. gevraagde kosten. We zijn erg blij met alle aanmeldingen van onze nieuwe leden de afgelopen jaren. Wel zal de prijs enigszins geïndexeerd worden, dit is sinds de start van de cursus niet gebeurd.

We willen als vereniging een financieel gezond beleid blijven voeren. Omdat we met het papier nog steeds een stabiele inkomstenbron hebben, richten we ons vooral op het beperken van de uitgaven. We blijven op de kosten letten zodat we niet jaarlijks meer uitgeven dan er in het laatje komt.

IV. Competitie document

- i. Een jaarprogramma met wedstrijden (indoor en outdoor) om deze bij onze 'nieuwe' leden wat meer bekend te maken. Dit document is gepubliceerd op de website, in de ledenomgeving.*

V. Activiteiten organiseren buitenom schietseizoen

- i. Wellicht hebben onze leden leuke initiatieven en zijn er die dit willen oppakken?? Ruud G + Patrick geven gedurende de vergadering aan zich hier wel voor in te willen zetten. Hier zijn we als bestuur hartstikke blij mee.*

VI. Maesbeker

- i. Opgave voor de Maesbeker; Jesse, Tim, Jan, Henk, Joost, Gert-Jan*

9. Bestuursverkiezing

- I. Jesse Greijmans is periodiek aftredend en herkiesbaar.*
 - I. Met 19 stemmen voor en 0 tegen wordt Jesse unaniem gekozen voor nogmaals 3 jaar in zijn functie als bestuurslid*

10. Rondvraag

- I. Alfons geeft aan dat we afgelopen bondswedstrijd (hartje) winter een ongunstig moment hadden om onze bondswedstrijd te organiseren. Men ging zelf met de jas aan in het lokaal zitten tussen het schieten door.*

Antwoord: Goed opgemerkt, wij gaan hier als het bestuur melding van maken bij de eerstvolgende regiovergadering om in een 'warmer' jaargetij onze wedstrijd te kunnen organiseren. Dank voor de melding.

11. Sluiting door de voorzitter

- I. Emiel sluit de vergadering om 21:51*